
آقـای شهـردار بـه بـازی امـروز و
فردا پایان دهید

تکلیف تیمی که در آستانه سقوط به لیگ استانی است بعد از گذشت
بیش از پنج ماه از مطرح شدن واگذاری به بخش خصوصی تا به امروز

مشخص نشده است

آیا سرنوشتی که در این چند ماه اخیر بر تیم شهردار ی حاکم شده
است نمی تواند سؤال بر انگیز  باشد؟ امروز با جریاناتی که در
تیم چهره خود را نشان داده و امروز و فرداهایی که در ارتباط با
واگذاری نهایی توسط شهرداری دیده شده است می توان کاملا به این
نتیجه رسید که تصمیم گیرندگان، گویا دوست دارند پرونده این تیم
برای همیشه بسته شود و آنها برای مدتی هم که شده باشد از شر
بدهی های قطعی شده در کمیته انظباطی خلاصی یابند و در این
وانفسای بی پولی و کمبود درآمد ، به قولی پول زبان بسته را به

دیگران ندهند.

آیا می توان سؤال کرد که چگونه بعد از شش ماه امکان انتقال
امتیاز تیم به بخش خصوصی فراهم نمی شود و امروز و فردا می
کنند؟ آقایان عضو شورا که برای انتقال تیم سر از پا نمی
شناختند و آن را مصوب کرده اند چرا تا حال یک بار از شهردار
علت عدم اجرای مصوبه شورا را نخواسته اند؟ آقایان که برای یک
پروژه مانند چمن مصنوعی شورابیل ساعت ها سخن گفتند و برای
توقفش دلیل آوردند چرا یک بار دلیل عدم انتقال و امروز و فردا
کردن ها و در نهایت نابودی نماینده فوتبال اردبیل را مطرح
نکردند؟ آیا ماموریت آنها فقط در دادن رای برای واگذاری بوده

است و بس؟

آقای شهردار چگونه در اول کار نمایندگان شما صورتجلسه ای را
امضاء کرده اند که تا 15 روز بحث انتقال را به پایان و سرانجام
برسانند  و الآن بعد از گذشت شش ماه همچنان در ابتدای خط قرار
داریم و گامی به جلو برداشته نشده است؟ و این در حالی است
آنهایی که برای تحویل تیم اقدام کرده اند مدعی اند که شهردار
دستور سریع انجام امور را می دهد ولی در ادامه خبری از تحقق آن
به دست نمی آید. شما به جای ما باشید آیا این گفتارها و

رفتارها نمی تواند جای سؤال داشته باشد؟
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مجید حیدری، هیات فوتبال استان و در هفته های اخیر علی آستانی
پیگیری کردند، دویدند و ساعت ها از وقت خود را در شهرداری سپری

کردند ولی به نتیجه ای نرسیدند. راستی آقای شهردار چرا؟

در تماس امروز خبرنگار ما با علی آستانی وی به نکته ای که
تایید کننده نظر ما می باشد اشاره کرده و گفته است که گویا
آقایان تمایلی به ادامه حیات تیم ندارند و مایل هستند با سقوط

تیم به لیگ استانی خیال خود را راحت نمایند.

تیم باید به آبادان مسافرت نماید و برای بقای خود جنگ بکند.
حریف با تمام وجود برای مقابله با نماینده اردبیل مسلح شده است
و ما می خواهیم اگر بتوانیم و تا ثانیه های آخر موفق بشویم
جمعی سرخورده ، بدون سلاح و بدون برخورداری از حداقل امکانات را
به جنگ آنها بفرستیم و آنگاه به مانند رشت، استان و فوتبال مان

را تحقیر شده ببینیم.

آقای شهردار تیم چه مسافتی را و با کدام وسیله نقلیه به آبادان
می رود؟ باور کنید صادقانه گفتن و عمل کردن امتیازهای بیشتری
می تواند متوجه گوینده اش بکند. اگر منحل شدن تیم به نفع
شهرداری و شورای شهر و جمعی از همکاران شماست لحظه ای درنگ
نکنید و بی جهت وقت و اعصاب و حوصله بازیکنان و تماشاگران را
اجازه ندهید به بازی بگیرند . کافی است امکان اعزام تیم به
آبادان را فراهم نکنید تا خیلی ها به آرزوهایشان برسند. یا حق

 

 

 


